
 

 

Vragen voor de rondvraag van commissie R&E d.d. 10 januari 2024 
 
In het binnenlands bestuur van december stond een artikel gemeenten planten nog foute bomen. 
Uit het groot bomenonderzoek van van milieuorganisatie Natuur &Milieu onder 28 Nederlandse 
gemeenten blijkt dat driekwart van de geplante bomen goed zijn voor de biodiversiteit in de stad. 
Echter uit de studie blijkt ook dat gemeenten zogenaamde invasieve soorten planten en dat dit 
door de jaren heen niet is afgenomen. 
In Weert hechten we waarde aan het vergroten van de biodiversiteit dit blijkt ook uit de begroting 
voor 2024 thema natuurlijke en landschappelijke kwaliteit. 
 
Vragen: 
 
1)Welke bomen worden er in de gemeente Weert aangeplant. Zijn dit inheemse bomen of plant de 
gemeente ook zogenaamde invasieve soorten? 
2)Indien er in Weert invasieve soorten worden geplant is men dan bereid om nog eens goed naar 
het bomenbeleid te kijken zodat we in Weert ook daadwerkelijke de biodiversiteit gaan vergroten 
door de aanplant van de juiste boomsoorten? 
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Karin Duijsters 
Fractie DUS Weert 0610467823 


